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Erfaringer 

• Først litt om erfaringene med seminaret: 

 

• fått belyst problematikken, men er det 

tilstrekkelig for sameksistens? 

 

• fått fram mer kunnskap om både fiskeri og 

forskning,  men har dette bedret forholdet? 



• Fått fokus på problemstillinger mht til regelverk (eller 

mangel på slikt) 

 

• Endringer som er gjennomført: 

 

Fiskeridirektoratet har desentralisert avgjørelsene  

 

Innført sporing av seismikkfartøy 

 

Melding om seismikk legges ut på nett 

 

Rollen for fiskerikyndig mer tydelig og kurs gjennomført 

 

 



Resultat 

• Det er ikke enkelt å si om dette har ført til bedre 

sameksistens 

 

• Informasjonen på nettet ikke fullgod, mangler 

oppdatering 

 

• Hvordan sporing fungerer eller brukes, er ukjent for oss 

 

• Vi får informasjon om HI og Fiskeridirektoratets 

tilrådninger, men ikke hva OD mener. 



• Ikke alle rapporter fra fiskerikyndige distribueres 

 

• Ikke alle konflikter mellom fiskeri og seismikk er i 

media 

 

• Spørsmålet er om en hadde vært på samme 

sted uten seminarene?  



Hvor er det uenighet 

 

• hva er fiskeriaktivitet 

 

og  

 

• hvordan skal kunnskapen om skremmeeffekt 

benyttes? 



2011 -erfaringer 

• konflikt mellom seismikk og linefartøy, 

makrelldorg og seitrålere i områdene 

Barentshavet og Nordsjøen. Dette basert 

på loggbøkene til fiskerikyndig, direkte 

henvendelser og media.  

 

• Årsak: skremmeeffekt med påfølgende tap 

av fangstmulighet og arealkonflikt 



Forventning 

• En sesong uten konflikter og der fiskeriene 

ikke blir fortrengt. 

• Dersom dette skal realiseres må 

- planlegging ta hensyn til forventet  

  fiskeri 

- regelverk på plass som ivaretar fiskeri 

- det må avklares hva som skal til for å  

  stoppe en undersøkelse 

• Kunnskapen som foreligger MÅ benyttes! 


